
Lijst van vragen – Wijziging Regeling Groenprojecten 2005

1
Hoeveel groenverklaringen zijn er de laatste jaren afgegeven voor de
categorieën die betrekking hebben op de gebouwde omgeving? Voor
hoeveel geld? Zijn de cijfers over 2008 al bekend en zo ja, kunt u die aan
de Kamer doen toekomen? Welke aantallen streeft u voor de komende
jaren na? Voor hoeveel geld?

2
Wat kost de Regeling groenprojecten de overheid jaarlijks? Welke baten
staan hier tegenover?

3
Is voorliggende wijziging het antwoord op het verzoek van de ASN-Bank
in het «Jaarbericht groen beleggen 2008»: «Als je nou de groenregeling
tijdelijk heel breed inzet om dat dilemma te doorbreken, dan kun je een
enorme versnelling op gang brengen. We moeten zorgen dat je eigenaren
in een keer kunt doorsluizen naar een «smooth process» waarin alles
geregeld is. Daar hoor je wat wel en niet kan, je krijgt er de garantie dat
beloofde besparingen ook werkelijk gemaakt worden, ze zorgen voor een
goedkope groene financiering en als het moet zorgen ze ook voor tijdelijke
huisvesting»? Op welke onderdelen wel, op welke niet?

4
Overweegt u om een nieuwe categorie, namelijk de gezondheidszorg, te
introduceren, zoals de Rabobank in het jaarbericht 2008 voorstelt, gezien
het enorme onderbenutte potentieel voor energiebesparing en duurzame
energie in de gezondheidszorg? Wat zijn de voor- en nadelen hiervan? Op
welke andere wijze wordt dit potentieel aangeboord?

5
Is het waar dat nu alleen biologische boeren een groenverklaring kunnen
krijgen? Overweegt u om een nieuwe categorie «duurzame landbouw» te
introduceren, zoals de Rabobank specifiek voor de veehouderij in het
jaarbericht 2008 voorstelt? Wat zijn de voor- en nadelen hiervan?

6
Wat is uw reactie op de suggestie van de heer Krouwel van de Rabobank:
«Maar ik durf te beweren dat er ook in de gangbare dat veehouderij
boeren zijn die buitengewoon duurzaam bezig willen zijn zonder biolo-
gisch te worden. Terwijl er ook biologische boeren op tractoren rijden die
helemaal niet milieuvriendelijk zijn maar die zij wel groen kunnen
financieren. Een gangbare boer die juist wel milieuvriendelijke tractoren
wil en andere duurzame maatregelen wil nemen, kan dat niet. Dan zou ik
zeggen: stimuleer die koplopers zonder dat ze nou per se biologisch
moeten worden. Op die manier kun je een hele sector verder helpen.»?

7
Welke andere projectcategorieën zijn overwogen om te wijzigen of op te
nemen in de Groenregeling? Vindt hierover overleg plaats met de sector?

8
Lezen wij de zeer onduidelijk geformuleerde toelichting zo goed, dat een
verlaging van het label met één stap nog wel in aanmerking komt voor
financiële bijdrage?

9
Lezen wij de zeer onduidelijk geformuleerde toelichting zo goed dat de
twee stappen lager minimaal uit moeten komen bij label-B om niet meer
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in aanmerking te kunnen komen voor financiële bijdrage? Zo nee, wat is
dan wel de juiste uitleg van de toelichting?

10
Betekent de voorgestelde wijziging dat het ene goede project wordt
gefinancierd door een ander goed project uit te kleden? Waarom is
hiervoor gekozen? Hoeveel milieuwinst levert dit per saldo op?

2


